
 

 

 
 
 
Minnesanteckningar 

Ungdomsfotbollen Ölmstad Idrottssällskap 2019-10-21 
 

Närvarande: 

Inger Carlborg Eskilsson, Ordförande 

Claes Bergman, Kassör 

Linda Båge Hemmestad, P06 (vikarierar som sekreterare)  

Sussi Tryggmer, F09  

 

Frånvarande: 

Maria Norstedt 

Ricard Berndtson, F05 

Jonas Wittgård, P07 

 

 

Välkomna  
Inger hälsar alla välkomna 

 

Föregående protokoll från mötet 190917 gås igenom. 

 

 Info från huvudstyrelsen 
Det är ca 1 miljon som saknas till. Michael informerar om att han fått godkänt på en 

bidragsansökan på ca 200.000. Har även varit och presenterat bygget för Lider 

(lantbygds stöd) Svar på beslut för detta kommer 5 december.  

 

30/11 är det en utvecklingsdag på Gyllene Uttern. 

 

Förberedelser inför fixardagen 

 

Gymnastiken kommer att anordna ett ungdomshäng på Öis på vissa fredagar där man 

kommer ha lite olika aktiviteter. Start efter årsskiftet. 

 

 Ekonomi 

Claes har inte med sig skriftlig redovisning i dag så detta tas nästa möte. Men delger 

dock muntligt vad de varit för ungefärliga utgifter sedan sist.  

 

  

 Övrigt 

 
 Smålandsidrotten 

Det finns bra utbildningar som erbjuds. Om man intresserad så finns det att läsa om på 

www.smalandsidrotten.se 

 Men informera styrelsen så görs anmälan via den. 

 

 Ledarutbildning 

 En tränare har gått under hösten. Kommer erbjudas fler omgångar efter nyår.  

 

 Utvecklingsarbete 
Linda presenteras ett påbörjat arbete som hon, Mia och Ricard påbörjat.  

 



 

 

Ricard Berntson har sammanställt ”vad gör jag i/för Öis”-mailen som kommit in, 

eftersom han inte är med på dagens möte så får detta tas vid nästa möte och jobbas 

vidare med.  

 

Popcornmaskinen 

Kommer att kunna hyras (går via ansvarig uthyrare) 

200 kr (maskinen) Detta gäller då för evenemang som sker på Öis 

350 kr (maskinen) För att hyra för privata bruk utanför Öis 

20 kr/ färdigblandad popcornpåse 

2 kr/ popcornbägare (1,4 liters) 

 

Till ledaravslutningen 

Påminnelse skickas ut om att anmäla sig till avslutningen. Svar ska vara inne senast 

30/10. 

Mat (buffé) är beställd från Bauergården (Linda hämtar ca 16:00) 

Efterrätt (Rasmus bakar) 

Köpas kaffe, mjölk (Linda fixar) 

Dricka köper vi från kiosken 

Innehåll för kvällen: 

Utvärdering från året (Inger fixar) 

Dilemma (Linda tar med sig) 

”Televisionens mästare” (Linda fixar) 

 

Nästa styrelsemöte: Tisdag 12/11 kl. 18:30. Jonas fixar fika.  

Till huvudstyrelsen: 

 Utdrag från belastningsregistret från 2020? 

 Årshjul för städet behöver bli tydligare till 2020, 

vilken sektion har vilka veckor 


